
   
 

REFERAT ÅRSMØTE 2023 Mandag  27. mars 10:00-14:00  

Sted: Avinors lokaler Evenes. 

 

Til stede:  

Medlemmer: 

Terje Bartholsen (leder ordfører Evenes kommune), Espen Ludviksen (nestleder varaordfører 

Harstad kommune), Anita Karlsen (ordfører Gratangen kommune), Per Kristian Arntzen 

varaordfører Narvik kommune), Thomas Richard Schjelderup (kommunedirektør Lødingen 

kommune), Hugo Heimgård varaordfører Tjeldsund, Birger Holand varaordfører Kvæfjord, 

June Sollund, dir Visit Narvik. 

Forfall: Sortland kommune, Ibestad kommune, Troms og Finnmark fylkeskommune. 

Nordland fylkeskommune har gitt muntlig beskjed om at de vil trekke seg fra utvalget. 

Observatører: 

Geir Olav Skogstad (Avinor), Kristian Fredrik Bjørkvoll Holand NK 133 luftving, Sigbjørn 

Astrup (ref).  Fra ca kl 12:00 Carl Oscar Pedersen Forsvarsbygg, Ronald Wahlquist, Evenes 

tomteselskap. 

Media: 

Aleksander Berge, Avisa Fremover, Gisken Amanda Eriksen, Harstad Tidende, Ylva Celius 

Trulsen, Kommunikasjonsrådgiver, Avinor 

 

 

Saksliste 

10-10:45  Årsmøtesaker 

-Fremlegg av årsrapport som godkjennes. 

-Gjennomgang av regnskap som godkjennes.  Forslag at sekretariatet sender brev til TFFK 

angående manglende innbetaling for 2021. 

-forslag til budsjett vedtas med underskudd da man kan bruke av tidligere overskudd. 

-Valg av styre.   

Vedtak: «June Berg-Sollund går inn i styret som Narvikregionens næringsforenings 

representant i Flyplassutvalget for Harstad/Narvik Evenes lufthavn og erstatter da Lise 

Hansen sin plass» 

 



   
10:45-11:30 

-             133 Luftving oppdatering på utbygging og drift 

Orientering fra Luftforsvaret om utbyggingen på Flystasjonen. 

-             Visit Narvik søknad om midler forprosjekt charter/rutefly til EVE 

June Solund presenterer søknad om 100 000,- for å øke trafikken med rute/charterfly over 

EVE.   

 

Vedtak:   

«Årsmøtet forventer at prosjektet gjennomføres i henhold til fremlagte plan og rapporteres på 

til styret for flyplassutvalget.  Søknaden innvilges med inntil 100 000,- for 2023»  

 

12:00-12:20        - Avinor v/ Geir Olav Skogstad oppdatering /bagasje/plassproblemer 

terminal/framskrivninger    luftfart/flypriser etc 

EVE kom i 2022 opp i 761 000 PAX, utland fremdeles noe bak 2019 nivå. Har hatt en jevn 

vekst fra 2006.  En tydelig topp på sommeren, færre fly, men de er fullere.  Gode passasjertall 

ift andre flyplasser.  Man forventer at man i 2026 har 900 000 PAX.  Charterprogram med 8-

10 destinasjoner.  Flyprisene har tatt seg opp betydelig det siste året. Flyplassadministrasjonen 

styrkes fra 41 ansatte i 2018 til ca 80 i dag, 30 hjemler fra Forsvaret.  Bagasjeutlevering: 

fremdeles mye venting i snitt 20 min, opptil 30 min enkelte måneder.  Infrastruktur betyr en 

del for håndteringen.  Skissefase for nytt driftsbygg.  Skissefase for passasjerbroer og 

flyoppstilling. 

12:20-12:40        Forsvarsbygg om ROS analyse / støytiltak og annet relevant informasjon 

v/Carl Oscar Pedersen.  Presenterer rapport fra Multiconsult, informasjon om metode, hensikt 

at tredjepart ikke blir utsatt for helseskadelig støy over 115 db. 

 

12:40-13:00        - Flyplasskrysset og kollektivtilbudet v/ Terje Bartholsen 

Orientering om hvordan det har vært jobbet med disse problemstillingene. 

13:00-14:00        - Presentasjon av utviklingsplaner – Evenes tomteselskap / Avinor v/Ronald 

Walquist, Evenes tomteselskap og direktør eiendomsutvikling i Avinor, Kresten Lyngstad 

Samarbeid mellom Avinor og Evenes tomteselskap. Fokus på knutepunktutvikling og 

regionbygging der samferdsel, handel og logistikk står i sentrum.   Det er leid inn 

arkitektfirma som tegner forslag til løsninger på arealene so er tilgjengelig. Det vil bli 

betydelig mer parkeringsareal, hotell etc.  Ønske om å presentere dette for regionrådet. 

 



   
Etter møtet tas det bilder av presse og Avinor. 


